
 
Referat af bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS) 

Tirsdag d. 16. juni, 2020 kl. 18.30 
Afholdes på Rådhuset, Torvet, 4850 Stubbekøbing 

Indkaldt: Anders Bondo (ABO), Anette Nielsen (AN), Anne Mette Breiting Lysgaard (AMB), Birgit Belling 
(BB), Conni Nis-Hansen (CNH), (sup.) Dorthe Holtze Jeppesen (DHJ), (sup.) Kaj Nielsen (KN) 
Afbud fra: DHJ     
Ref: AN 
 

Træffetid åbent kontor Åbent kontor 17.30-18.00 Bestyrelsesmøde 18-19.30  
1. Velkomst (CNH)  

 
2. Referat    5.5.20 (AMB) Godkendt 
3. Foreningsarrangementer 
(AN)s regneark m.m. (AMB) 

BB taler med Johnny B og AMB taler med Freya fra LF-kalender om mere 
brugbart kalendersystem end regnearket. 

4. Orientering 
Refa projekt ren kyst ny dato 

Refa-projektet er udskudt. https://www.refa.dk/REFA/REFA/Hold-naturen-
ren/Tilmelding-2020.aspx 
Arrangementet annonceres i nyhedsbrevet. 

5.  
a. Tilflytterarrangement  
Ny dato 3/11-20 
b. Havnens udvikling 
ABs møde m/ formand for 
TME 

Ad a: Tages op på mødet i august. 
”Huse i Stubbekøbing” kan evt. fås gratis (AMB) 
Indkøbsnet er bestilt hos Røde Kors - genbrug. 
 
Ad b: henvendelse fra borgere skal helst ske pr mail fra LIS. Det vil 
afstedkomme et skriftligt svar, som kan formidles videre til borgeren. 

6. Generalforsamling  1/9.20 
Abelone & Wulff  
Nye kandidater? 

AB kontakter Abelone og Peter.  
Ingen aktuelle kandidater til bestyrelsen pt. 
 

 7. Nyt fra grupperne: 
Styregruppen:  
Connies  projekter hhv.. 
Fritidsgruppen:  
Rådhusforeningen  
 
 
 
 
Alm. Orientering 
F.W. nu i Mælkebøtten 

Styregruppen mødes 25.6.20 – afsluttende møde 
De RUC-studerendes rapport, som er indspark til den kommunale planlægning 
af boliger på havnen er inspirerende læsning. 
Foreløbig ingen datoer for nedrivning af siloen. 
Byportaler og indvielse af bænken i anlægget drøftet. 
Rådhusforeningen har gennemgået en vis udskiftning. Generalforsamling i 
Rådhusgruppen d. 7.sept. 
Facaderådets møde blev aflyst – næste møde i sept. 
 
Flemming Walter har arrangeret ”Bord til 2” i Mælkebøtten.  
FW laver arr. i juli på havnen.  
PW.Wulff har bevilliget 10.000 kr. til opstart af fremtidig musikarr. på 
Rådhuset. Se tidligere referater  
Museet har søgt fonde til at skabe Danmarks strikkemuseum i samarbejde 
med Vivian Høxbro 
Pavilloner er flyttet ned på havnen til opbevaring hos havnefogeden. 
 

8. Økonomi  
Godkendelse af regn. 2019 
BB udsender regnskab 

Regnskabet drøftet og godkendt af bestyrelsen. 

9. Orientering :  
Nær Politiet henvendelse  
fra Henrik Andersen 

LIS hænger Covid-info op på udendørs pladser i byen       



 
10.  Opfølgning af emner 
Årets borger (DHJ) 
Gunny & Torbens emner: 
Res. Af Anker i Anlægget  
Flexboligstatus 
Mobilhomes på havnen 
Flåde til børn i Havnen 
Behov for Fortov v Fakta 
Evt. 

Tages op på næste møde, hvor bestyrelsen medbringer eksempler på, 
hvordan det kan gøres.  
AB følger op på flåden med en henvendelse til havnefogeden.  
AB skriver til teknisk forvaltning vedr. fortov på rampen ved Fakta mod 
havnen.  
Henvendelse til Teknik Miljø vedr. at flexboliger udlejes via airBnB vækker 
bekymring hos naboer.  

11 Næste møde  Næste møde d. 4.8.20 
 


